
Rozhovor s Martou Zavadilovou
Rozhovor s Martou Zavadilovou, partnerkou advokátní kanceláře Bříza & Trubač, se zaměřuje na
synergie akademické a praktické sféry. Vedle své advokátní praxe vyučuje na Právnické fakultě v
Praze, kde předává studentům praktické zkušenosti, což považuje za ideální spojení pro obě strany.

 

JUDr. Marta Zavadilová, je advokátkou a partnerkou v advokátní kanceláři Bříza & Trubač. V nové
éře rodinného a mezinárodního práva se zaměřuje na synergii akademické a praktické sféry. Vedle
své advokátní praxe vyučuje na Právnické fakultě v Praze, kde předává studentům praktické
zkušenosti, což považuje za ideální spojení pro obě strany.

S láskou hovoří o rodinném právu jako o své vášni. Tento obor ji přitahuje více než jakýkoliv jiný
právě pro jeho lidský rozměr. Marta Zavadilová se domnívá, že právníci, kteří mají schopnost chápat
lidskou dimenzi případů, mohou skutečně změnit životy svých klientů, což je v mezinárodním
kontextu obzvláště cenné.

Problematika mezinárodního rodinného práva je složitá, protože zahrnuje řadu unijních nařízení a
mezinárodních smluv, které překračují standardní národní legislativu. Právě tyto "rozinky v
tvarohovém koláči" činí práci v tomto oboru mimořádně náročnou, ale i intelektuálně stimulující.

V akutních situacích, jako jsou spory o opatrovnictví dětí, se Marta Zavadilová spoléhá na nařízení
Brusel II ter, které umožňuje rychlé a efektivní řešení napříč hranicemi, byť tato opatření nemusí být
v jiných státech uznána. Tato výzva ilustruje, jak globalizace ovlivňuje rodinné právo a činí
mezinárodní spolupráci nezbytnou.

Kancelář Bříza & Trubač, se snaží řešit tyto výzvy poskytováním komplexního právního poradenství,
které zahrnuje různé specializace. Díky týmové práci a mezinárodním partnerstvím mohou efektivně
reagovat na složité případy, které vyžadují znalosti více právních systémů.

Z pohledu Marty Zavadilové je budoucnost rodinného práva neoddělitelně spojena s mezinárodními
prvky, což bude vyžadovat nejen hluboké právní znalosti, ale i kulturní citlivost a schopnost empatie.
Tato multidisciplinární a multikulturní přístup je klíčem k úspěchu v nadcházejících dekádách právní
praxe.

Sledujte epravo.cz.
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